
Giovanni Cervone stawia na Goicoecheę
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Wywiadu dla Radiu Blu udzielił były bramkarz Giallorossich, Giovanni

Cervone. Golkiper, który bronił dostępu do bramki Romy 190 razy w latach

1989-1997, mówił o najbliższym meczu z Fiorentiną oraz o swojej

hierarchii wśród obecnych bramkarzy klubu. 

- Roma spisuje się bardzo zmiennie w sezonie, zaliczając dobre występy, a

następnie złe. W ostatnich meczach nastąpił jednak wzrost, zespół stał się bardziej

spójny i pozwolił na mało rywalom. Mecz z Fiorentiną będzie ważnym testem, aby

udowodnić, że jest się zespołem, który może walczyć o trzecie miejsce.

Stekelenburg czy Goicoechea? Pierwszy nigdy w pełni mnie nie przekonał, drugi jest

młody i pokazał w pierwszych występach osobowość, oprócz pewnych błędów.

Myślę jednak, że obrona wybrała jego, widzę między nimi zrozumienie. Fiorentina

spisuje się bardzo dobrze, jednak widząc to, czego dokonał Montella w Catanii, nie

miałem co do niego wątpliwości. Niewielu ma taki środek pola jak Fiorentina, jednak

w ostatnich meczach mieli kilka absencji, które dały się odczuć.
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